
 
 
 

Z	  A	  P	  I	  S	  N	  I	  K	  
6.	  seje	  Vaškega	  odbora	  Žižki,	  

ki	  je	  bila	  v	  nedeljo,	  14.	  junija	  2015,	  ob	  9.	  uri	  
v	  vaško-‐gasilskem	  domu	  v	  Žižkih.	  

	  
Prisotni:	   Petra	   Gabor,	   Mojca	   Makovec	   Haložan,	   Miha	   Horvat,	   Dušan	   Utroša,	   Vladimir	  
Žalik.	  
	  
Opravičen:	  Anton	  Horvat.	  
	  
	  
Dnevni	  red:	  

1. Ugotovitev	  prisotnosti	  
2. Temeljita	  preučitev	  Strategije	   lokalnega	  razvoja	  LAS	  Pri	  dobrih	  ljudeh	  ter	  načrti	  

za	  aktivnosti	  in	  delo	  na	  tem	  področju	  
3. Seznanitev	  z	  odstopom	  predsednika	  VO	  Žižki	  Mihe	  Horvata	  
4. Izvolitev	  nove	  predsednice	  oz.	  novega	  predsednika	  VO	  Žižki	  
5. Razno	  

	  
	  
Ad/2	  
Mojca	   Makovec	   Haložan	   je	   kot	   strokovnjakinja	   za	   področje	   razpisov	   podrobno	  
predstavila	   Strategijo	   lokalnega	   razvoja	  LAS	  Pri	   dobrih	   ljudeh	   za	  programsko	  obdobje	  
2014-‐2020	  in	  člane	  VO	  Žižki	  seznanila	  z	  doslej	  znanimi	  informacijami.	  Po	  zaključeni	  širši	  
razpravi	  na	  to	  temo	  so	  člani	  VO	  soglasno	  sprejeli	  sklep:	  
Člani	  Vaškega	  odbora	  Žižki	  predlagamo,	  da	  naj	  Občina	  Črenšovci	  od	  vseh	  vaških	  odborov	  v	  
naši	  občini	  najpozneje	  do	  30.	  junija	  2015	  zbere	  konkretne	  predloge	  za	  projekte,	  potem	  pa	  
se	  ti	  predlogi	  naj	  združijo	  v	  smiselno	  celoto,	  ki	  se	  jo	  pozneje	  lahko	  prijavi	  na	  razpis.	  S	  tem	  
se	  bodo	  sredstva	  iz	  razpisa	  enakomerno	  porazdelila	  na	  nivoju	  celotne	  občine	  in	  ne	  bo	  ves	  
denar	  šel	  le	  za	  en	  projekt	  v	  eni	  vasi.	  
	  
	  
Ad/3	  
Miha	   Horvat	   je	   člane	   VO	   ponovno	   seznanil	   s	   svojim	   nepreklicnim	   odstopom	   iz	  mesta	  
predsednika	  VO	  Žižki,	   ki	   ga	   je	  podal	  v	  pisni	  odstopni	   izjavi,	  dne	  04.	   junija	  2015.	  Kljub	  
nagovarjanjem,	  da	  naj	  odstopno	   izjavo	  umakne	   in	  nadaljuje	   z	  dobro	  začetim	  delom,	   je	  
vztrajal	   pri	   svoji	   odločitvi	   in	   se	   po	   njegovem	   mnenju	   za	   dobro	   vasi	   Žižki	   odločil	   za	  
odstop	  iz	  mesta	  predsednika	  VO	  Žižki.	  
	  
	   	  



 
 
 
Ad/4	  
Miha	  Horvat	  je	  za	  novo	  predsednico	  predlagal	  Mojco	  Makovec	  Haložan.	  Člani	  so	  predlog	  
podprli,	   povedali,	   da	   se	   jim	   zdi	   to	   odlična	   izbira	   in	   se	   soglasno	   strinjali	   s	   predlogom.	  
Nova	  predsednica	  Vaškega	  odbora	  Žižki	  je	  tako	  postala	  Mojca	  Makovec	  Haložan.	  
Nova	  predsednica	  VO	  Žižki,	  Mojca	  Makovec	  Haložan,	  se	  je	  zahvalila	  za	  izkazano	  zaupanje	  
in	  podporo.	  Želi	  si,	  da	  bomo	  tudi	  v	  prihodnje	  dobro	  timsko	  sodelovali	  in	  poskrbeli	  za	  to	  -‐	  
kolikor	   je	   v	   naši	   pristojnosti	   in	  moči	   -‐	   da	   bo	   naša	   vaška	   skupnost	   čim	   bolj	   aktivno	   in	  
kvalitetno	  živela.	  	  
Nova	   predsednica	   je	   od	   dosedanjega	   predsednika	   prejela	   tudi	   ključe	   Vaško-‐gasilskega	  
doma	  Žižki.	  
	  
	  
Ker	  je	  bil	  dnevni	  red	  izčrpan,	  je	  bila	  seja	  zaključena	  ob	  10.30	  uri.	  
	  
	  

Zapisal:	  Miha	  Horvat	  


